

CHANGE OF COMPANY NAME FORM

This document should be typed in English. All fields should be completed. Original Shareholders Resolution to be attached.

Company Details

Company Name:	
License Number:	
Facility Number:	
Contact Number:	

Change of FZE/FZC Name**Change of Corporate Shareholder Name****Change of Company Name****Current Name****English****Arabic****New Name****English****Arabic**

If change of company name is due to change of activity, please specify.

Old Activities**New Activities****Authorized representative on behalf of the Company**

Name:	Signature & Company Stamp
Date:	

I/We the undersigned hereby declare and certify that the above details are accurate and confirm that the signature/s in this request and attached board resolution (if applicable) is true and correct.

For HFZA Use Only

L&L Officer

L&L Authorized Signatory

LEASING & LICENSING DEPARTMENT

Change of Company Name Procedures



Change of FZC/FZE Company Name

1. HFZA Application Form duly signed by the authorized signatory must be submitted to Leasing & Licensing Department along with the board resolution and supporting documents.
2. For companies owned by individual shareholder/s, Shareholders Resolution must be duly signed and stamped by all shareholder/s

- For local branch, resolution along with certificate of incorporation/change of name and amended Memorandum of Association must be registered to related Authority

- For international branch, resolution along with certificate of incorporation/change of name and amended Memorandum of Association must be duly attested by the country of origin's UAE Embassy and UAE Ministry of Foreign Affairs.

- For local subsidiary, parent company's resolution must be registered with related Authority

- For international subsidiary, parent company's must be duly attested by the country of origin's UAE Embassy and UAE Ministry of Foreign Affairs.
3. Proposed new company name will be verified and Resolution's copy with approval will be given to the company to arrange an NOC from the Customs Department. (+9716 52 61666)
4. Applicable service fees are:
AED 2,500/- for local/international branch
AED 10,000/- for FZC/FZE
5. Only after submission of Customs NOC, fee can be paid. Application will be forwarded for publication which takes 2 weeks.
6. SMS will be sent to the company once amended documents are ready for collection.

Upon collection, all old original documents (i.e., amended license, Memorandum of Association and share certificates) must be returned.

Change of Subsidiary's Shareholder Name

1. HFZA Application Form duly signed by the authorized signatory must be submitted to Leasing & Licensing Department along with the board resolution and supporting documents.
2. For local subsidiary, resolution along with certificate of incorporation/change of name and amended Memorandum of Association must be registered with related Authority
3. For international subsidiary, resolution along with certificate of incorporation/change of name and amended Memorandum of Association must be duly attested by the country of origin's UAE Embassy and UAE Ministry of Foreign Affairs.
4. Applicable service fees are:
AED 500/- for HFZ Subsidiaries
AED 1,000/- for local and international subsidiaries
5. Old original license must be returned.

Change Company Name Due to Change of Activities

1. HFZA Application Form duly signed by the authorized signatory must be submitted to Leasing & Licensing Department along with the Shareholders resolution wherein new proposed activities may be included.
2. For companies owned by individual shareholder/s, Shareholders Resolution must be duly signed and stamped by all shareholder/s
 - a. For local subsidiary, parent company's resolution must be registered with related Authority
 - b. For international subsidiary, parent company's must be duly attested by the country of origin's UAE Embassy and UAE Ministry of Foreign Affairs.
3. Proposed new company name will be verified and Resolution's copy with approval will be given to the company to arrange an NOC from the Customs Department. (+9716 52 61666)
4. Service fee of AED 3,000/-
5. Upon submission of Customs NOC, invoice will be issued.

تغيير اسم الشركة في شركة/مؤسسة منطقة حرة

1. يجب تقديم طلب المنطقة الحرة بالحميرة موقع من قبل المخول بالتوقيع إلى قسم التأجير والترخيص مع قرار مجلس الإدارة، عقد التأسيس وشهادة التأسيس المعدلة.
2. بالنسبة للشركات التي يملكها المساهمون الأفراد، يجب تقديم قرار موقع ومختوم من قبل جميع الشركاء

- لشركات الأفرع المحلية، يجب تقديم قرار مجلس الإدارة مع شهادة التأسيس / شهادة تغيير الاسم وعقد التأسيس المعدل مصدق من قبل الجهات المعنية

- لشركات الأفرع الدولية، يجب تقديم قرار مجلس الإدارة مع شهادة التأسيس / شهادة تغيير الاسم وعقد التأسيس المعدل مصدق من سفارة دولة الإمارات العربية المتحدة ووزارة الخارجية

- لشركات الأفرع المحلية التابعة، يجب تقديم قرار مجلس إدارة مصدق من الجهات المعنية

- لشركات الأفرع الدولية التابعة، يجب تقديم قرار مجلس إدارة مصدق من سفارة دولة الإمارات العربية المتحدة ووزارة الخارجية الدولية
3. سيتم التحقق من اسم الشركة المقترح وسيتم منح نسخة من الطلب الموافق عليه للحصول على شهادة عدم الممانعة من قسم الجمارك. (+9716 52 61666)
4. رسوم الخدمة هي:
2500/- درهم للفرع المحلي / الدولي
10000/- درهم مقابل م م ح / ش م ح
5. بعد تقديم شهادة عدم الممانعة من الجمارك ودفع الرسوم، سيتم الإعلان عن التغيير في الجريدة والذي يستغرق أسبوعين
6. سيتم إرسال رسالة نصية إلى الشركة بمجرد أن تكون المستندات المعدلة جاهزة للتسليم.
7. عند الاستلام، يجب إعادة جميع المستندات الأصلية القديمة (الرخصة، عقد التأسيس وشهادات الأسهم).

تغيير اسم المساهم الفرعي

1. يجب تقديم طلب المنطقة الحرة بالحميرة موقع من قبل المخول بالتوقيع إلى قسم التأجير والترخيص مع قرار مجلس الإدارة، عقد التأسيس وشهادة التأسيس المعدلة.
2. بالنسبة لشركات الأفرع المحلية، يجب تقديم قرار مع شهادة التأسيس / تغيير الاسم وعقد التأسيس المعدل مصدق من الجهات المعنية
3. بالنسبة لشركات الأفرع الدولية، يجب أن يكون القرار مع شهادة التأسيس / تغيير الاسم وعقد التأسيس المعدل المصدق من قبل سفارة دولة الإمارات العربية المتحدة ووزارة الخارجية
4. رسوم الخدمة هي:
500 درهم إماراتي / - للشركات الأفرع التابعة لهيئة المنطقة الحرة بالحميرة
1000 درهم / - لشركات الأفرع الدولية والمحلية
5. يجب إعادة الترخيص الأصلي القديم.

تغيير اسم الشركة في حالة تغيير الأنشطة

1. يجب تقديم طلب المنطقة الحرة بالحميرة موقع من قبل المخول بالتوقيع إلى قسم التأجير والترخيص مع قرار موقع من الشركاء يذكر الأنشطة الجديدة المقترحة.
2. بالنسبة للشركات التي يملكها المساهمون الأفراد، يجب أن يكون قرار موقع من الشركاء ومختوماً

- بالنسبة لشركات الأفرع المحلية، يجب تصديق قرار مجلس الإدارة من الجهات المعنية

- بالنسبة لشركات الأفرع الدولية، يجب أن تصدق قرار مجلس الإدارة قبل سفارة دولة الإمارات العربية المتحدة ووزارة الخارجية.
3. سيتم التحقق من اسم الشركة المقترح وسيتم منح نسخة من الطلب الموافق عليه للحصول على شهادة عدم الممانعة من قسم الجمارك. (+9716 52 61666)
4. رسوم الخدمة 3000/- درهم
5. عند تقديم شهادة عدم الممانعة من الجمارك، سيتم إصدار إيصال الدفع.